	GAZA STRIP
AUTHORIZATION OF AGENT
I/ We.................................................................
           .................................................................
Of        .................................................................

            .................................................................

           ..................................................................

do hereby appoint Baianat Intellectual Property W.L.L. and/or Khaled Saleh Al Aide (Attorney) jointly or severally to act as my/our agent(s) in Gaza Strip, Palestine for the registration, protection, renewal of my/our trademarks, patents, industrial models, industrial designs, assignment and all recordals and amendments with the Trademark Registry at the Ministry of National Economy, copyrights, domain names and investment licenses.

Notices, requisitions, communications and certificates relating to these matters may be sent to the said agent(s) at the following address, which is also my/our address for service:
Hay El Jenina, El Jamaa Street

Nour El Islam Building, Ground Floor

 Rafah, Gaza Strip, Palestine

E-mail: gaza@baianatip.com

I/We hereby undertake to notify the concerned Department(s) of any change in my/our address for service mentioned above.

For the aforesaid purpose, I/We authorize the said agent(s) to prepare, complete, sign and lodge all documents he/they may deem necessary or appropriate and to withdraw, alter and amend such documents and also authorize the agent(s) to appear before the governmental department and other offices in Gaza Strip, Palestine and represent us in the oppositions and to submit necessary evidence to the Registrar or the department of Property and Commercial Agencies at the Ministry of National Economy; to represent me/us before all the courts in Gaza Strip of whatsoever type or grade including those filed before the administrative court and the supreme court, to represent me/us before the Technical office at the Public Prosecutor, the Public Prosecution and all administrative bodies of whatsoever competence or grade in connection with the said rights and to appoint substitute(s) for the performance of all or part of any of the aforesaid acts and terminate him/them. I/We hereby confirm and ratify whatsoever the said agent(s), his/their substitute(s) may lawfully do in accordance with these presents.
Signed in  ........................................................... 

this................ day of .................................... 

Signature:
	
	قطاع غزة
تـوكـيــل
انا/ نحن ......................................................................

              ........................................................................

المقيم/ المقيمون ..........................................................

                  ....................................................................

                  ....................................................................

قد عينت/ عينا شركة بيانات للملكية الفكرية ذ.م.م. و/أو خالد صالح العايدي (المحامي) مجتمعين أو منفردين ليكون  / ليكونوا وكيلا/وكلاء عني/عنا قطاع غزة، فلسطين  لتسجيل أو حماية أو تجديد تسجيل العلامات التجارية وبراءات الاختراع والنماذج الصناعية والرسوم الصناعية ونقل الملكية وجميع التغيرات والتعديلات لدى مسجل العلامات بوزارة الاقتصاد الوطني وحقوق المؤلف وأسماء النطاق وإجازات الاستثمار التي تخصني/تخصنا. 

وأرجو/نرجو أن ترسل جميع الإعلانات والطلبات والمكاتبات والشهادات التي تتعلق بهذه الموضوعات للوكيل المذكور/الوكلاء المذكورين على العنوان التالي الذي اتخذته/اتخذناه أيضا عنوانا لي/لنا للتبليغ:
حى الجنينة، شارع الجامعة
 عمارة نور الاسلام، الطابق الارضي 

رفح، قطاع غزة، فلسطين

بريد إلكتروني: gaza@baianatip.com

واتعهد/ نتعهد بأن اخطر/ نخطر المصلحة او المصالح المختصة عن كل تغيير في عنوان التبليغ المبين اعلاه. 
ولهذا الغرض اصرح/ نصرح للوكيل المذكور/الوكلاء المذكورين باعداد وإتمام وتوقيع وايداع كافة المستندات التي يراها / يرونها ضرورية او مناسبة واسترجاع اي منها وتصحيحها وتعديلها، كما افوض/ نفوض الوكيل المذكور/الوكلاء المذكورين بالمثول امام الدوائر الحكومية وغيرها في فلسطين – قطاع غزة، وتمثيلنا في الاعتراضات وتقديم كافة الادلة والبينات لدى مسجل العلامات التجارية أو دائرة الملكية والوكالات التجارية بوزارة الاقتصاد الوطني؛ وتمثيلي/ تمثيلنا في الدعاوي امام كافة المحاكم في قطاع غزة على اختلاف انواعها ودرجاتها بما في ذلك المقامة امام المحكمة الإدارية والمحكمة العليا، وتمثيلنا امام  المكتب الفني لدى النائب العام والنيابة العامة ، وكافة الجهات الادارية على اختلاف اختصاصاتها ودرجاتها فيما يتعلق بحماية حقوقي/ حقوقنا المذكورة اعلاه وان يعين/يعينوا وكيلا او وكلاء عنه/عنهم لعموم ما سبق ذكره او جزء منه وعزله/ عزلهم. واقر/ نقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكيل المذكور/ الوكلاء المذكورون او من ينوب عنه/عنهم في حدود القانون.
تحريرا في ...............................................................

في اليوم ................ من شهر ................ سنة   




التوقيع:


